
Svenska Sidvagnsklubben SVEA
Organisationsnummer 802419-4972

Protokoll från styrelsemöte

Tid: Torsdagen 30 maj 2024 kl 20.15.

Plats: Digitalt via Google Meet.

Närvarande: ordförande Tommy Ivarsson, sekreterare Patrik Karlsson, kassör Månika Sager, 
ledamöterna Christer Fournstedt och Dieter Brolund samt suppleant Tommy Karlsson. Suppleant 
Holger Lundahl saknades.

1. Mötet öppnas
● Ordförande Tommy Ivarsson hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet 

öppnat.

2. Dagordningen
● Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll
● 2024-01-17: Diskussion om att synas.

i. Hojrock blir svårt att göra något kring, eftersom det krockar med 
Grännaträffen i år. Grännaträffen ligger redan med i vår kalender, och Månika 
har skapat ett fb-evenemang för klubbens medlemmar. Än så länge är det inte 
så många som angett där att de kommer. Månika skickar ut en påminnelse på 
fb.

● 2023-08-12: Avstämning av handlingsprogram 2023-2024
i. Internationellt Jumbo Run: Inget aktuellt att diskutera nu.

ii. Mini-jumbon: Ersättning har betalats ut i samband med mini-jumbo i Målilla, 
och i samband med kommande årsmöte kommer klubben att stå för den 
träffavgift som Loiterers MC har samtidigt som årsmötet.

iii. Andra sidvagnsträffar: Frank kommer eventuellt arrangera en sommarträff i 
Målilla.

iv. Öka medlemsantalet: Status just nu är att medlemsantalet har minskat. Vi tar 
upp frågan på årsmötet. Att begränsa facebookgruppen till endast medlemmar 
tror vi inte är rätt väg att gå.

v. Hemsida och digitala kanaler: Vi ligger efter med uppdateringen av 
hemsidan. Övriga uppdrag är klara. Tommy I och Patrik försöker hinna med 
att göra någon åtgärd innan årsmötet.

vi. Styrelsemöten: Inget aktuellt att diskutera nu. Vi har hållit fyra möten sedan 
förra årsmötet.

vii. Årsmöte för verksamhetsåret 2023: Kommer att bli 2024-05-17 i Falkenberg.



4. Aktiviteter under året
● 11 maj blev det minijumbo i Höganäs, Christer Fournstedt arrangerade. Många 

passagerare.
● 14 - 16 juni minijumbo i Falkenberg. Holger Lundahl arrangerar.
● 15 juni blir det årsmöte och minijumbo i Falkenberg. Vid mötet gicks 

årsmöteshandlingarna genom och färdigställdes. Månika fixar några mindre detaljer i 
budgeten. Vi budgeterar för ett negativt resultat 2024.

● 29 juni blir det minijumbo i Klippan. Daniel Ferm arrangerar.
● Internationella Jumbo Run i Mölndal blir 9-11 augusti. Jumbo Run-samordnarna 

arrangerar.
● Grännaträffen 16 - 18 augusti. Månika har ordnat ett fb-evenemang för klubbens 

deltagande.
● 24 augusti blir det minijumbo i Simonsland, Borås. Olle Darelius arrangerar.
● 1 september blir det minijumbo i Apelviken, Peder Severinsson arrangerar.

5. Diskussion om nästa nummer av Sidvagnen
● 15 oktober är deadline för material som ska med i nästa nummer av Sidvagnen.
● Månika har en del material till nästa nummer.
● Christer skickar en liten rapport från minijumbot i Höganäs.
● Patrik och Tommy skriver en krönika efter årets stora jumbo.
● I samband med minijumbon bör arrangören påminnas om att skicka in en liten rapport 

från evenemanget till Månika.

6. Ekonomin samt klubbmaterial
● Eftersom vi har tappat medlemmar så har vi gått back 2023, och vi budgeterar för att 

gå back även under 2024. Trots det är ekonomin god tack vare befintliga likvida 
medel. Vi väljer därför att inte föreslå höjd medlemsavgift för nästa år.

● Månika tar med klubbmaterial till årsmötet.
● Framtagande av en vimpel för motorcyklarna med klubbens märke diskuterades. 

Beslutades att undersöka möjligheten och kostnaden.

7. Övriga frågor
● Frågan lyftes om att försöka satsa på att vi som klubb ska delta på Hojrock 2025. 

Christer och Dieter får i uppdrag att kolla upp vad det innebär samt återkomma till 
Månika för publicering av en blänkare i tidningen.

8. Mötets avslutande
● Ordförande Tommy Ivarsson avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet
Patrik Karlsson


